
 

MØTEREFERAT #6/2024 
IGANGSETTING AV MØTET 

Møte hos Stein 11.9.2024 fra kl. 20.00. Deltakere: Monique M. Orveland, Helge Simonsen, Silje-Anette Kvitvik 

og Stein Torsvik. Fraværende: Johan Hatle og Tove Karin Grøtan.  

RAPPORTER 

Hvert styremedlem presenterer løpende hendelser fra respektive ansvarsområde 

HELGE SIMONSEN (STYRELEDER) 

Andre saker 

• Helge kontakter Freidigkollen ang tidligere og fremtidig uønsket plassering av snømasser på vårt 

fellesområde.  

STEIN TORSVIK (KASSERER, TV-INTERNETT, INTRANET) 

• Faktura for TV-avtale kr. 1.900 sendes ut denne uken og Kontingent del 2 kr. 3.150,- i november. 

• Regnskap i pluss pt ift budsjett pr 31.august. Prognose 2024 som budsjettert. 

• Felleskostnader for nybygg i GB 204 med fakturert i juni.  Purret i september. Huset står tomt og 

ingen tegn på fremdrift/innflytting. 

• Stein flytter internet-adresse til nytt web-hotel, da styret iike har full kontroll på nåværende adresse, 

kun via 3.part. 

MONIQUE MYKLEVOLL ORVELAND (NESTLEDER, RODER, DUGNAD)  

• Nye veiskilt ankommet. Settes opp på høstdugnad 

• Høst-dugnad planlagt lørdag 12. oktober kl 13.00, befaring 25.9 kl.18.00 

JOHAN HATLE (VEI)  

• Veilys: Elvia har stengt veilyset grunnet jordfeil som slår inn hver gang lysene slås av og på. Elektriker 

kontaktet og feilretting påbegynt 9.9 Ser ut til at koblingsklemmer må skiftes i en del av(kanskje alle) 

lysstolpene, samt at tilførselsledning fra sikringsskap må byttes. Johan følger opp overslag på kost og 

tid. 

• Oppfølging av sak rundt sikring av fjell på eiendommen i GB 204. Befaring utført med geolog og klage 

sendt til PBE, intet nytt hørt fra PBE.  

• Befaring utført 8/11 med SUMO ifm overvann/store vannmasser ved hagen til nr 211. Johan følger 

opp direkte med Sumo, evt. annen leverandør. Juni 2024: Arbeid ikke igangsatt grunnet tvil i styret 

om ansvarsforhold. 

• Drenering GB211/store lekeplass Saken fra forrige styremøte 21.8 ble diskutert og besluttet å 

gjennomføre alternativ 6 Maikollen Huseierforening betaler for utredning av årsak/ansvarsforhold. 

Helge og Johan avtaler videre fremdrift ift. mulig leverandør. Beslutning om videre behandling tas 

etter at konklusjon foreligger fra leverandøren.  

SILJE-ANETTE KVITVIK (AKTIVITETER/LEKEPLASS) 

• Styret vurderer å ha «egen» julegran med tenning 1.søndag i advent. Pris/kostnadsoverslag innhentes. 

Planting utsettes til vår-dugnaden 2025. 

TOVE KARIN GRØTAN (GRESSKLIPP) 

 



 

Side 2 

LØPENDE OPPGAVER 

o Møteplan normalt første onsdag hver måned kl 20.00-21.30 unntatt juli og august.  

o 9. oktober Tove  

o 6.november Silje-Anette 

o 11. desember Johan 

o 15. januar  Helge 

o 5. februar - Årsmøte 


